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Zápisnica 

 
napísaná 3. marca 2022 na 24. zasadnutí  

Mestského zastupite ľstva v Spišskej Novej Vsi 
konanom vo ve ľkej zasada čke Mestského úradu v Spišskej Novej Vsi  

 
 

Ing. Pavol Bečarik, primátor mesta, privítal na 24. zasadnutí mestského 
zastupiteľstva poslancov mestského zastupiteľstva, riaditeľov mestských organizácií, 
pracovníkov MsÚ, zástupcov študentského parlamentu a ostatných prítomných. 

 
Vzhľadom na  závažnosť situácie, ktorá sa odohráva na Ukrajine, primátor mesta 

požiadal prítomných, aby si uctili pamiatku obetí minútou ticha. V tejto súvislosti poslanci 
Spoločného poslaneckého klubu požiadali o prednesenie vyhlásenia. Pán poslanec Cpin 
prečítal vyhlásenie k súčasnej situácii na Ukrajine a vyjadrenie podpory partnerskému 
mestu Ťačiv v znení: „My, predstavitelia mesta Spišská Nová Ves, poslankyne a poslanci 
mestského zastupiteľstva, hlboko odsudzujeme agresiu Ruskej federácie voči Ukrajine. 
Spišská Nová Ves je pripravená pomôcť obyvateľom nášho partnerského mesta Ťačiv aj 
všetkým obyvateľom Ukrajiny a sme pripravení pre tento účel vyčleniť prostriedky 
z rozpočtu mesta. Ukrajinskému ľudu vyjadrujeme plnú podporu.“ 
Ing. Bečarik, primátor mesta,  ďalej informoval o: 
- činnosti krízového štábu. Bola vyhlásená zbierka humanitárnej pomoci, informácie sú 
poskytované cez facebookovú stránku mesta. Následne bol vypracovaný registračný 
formulár pre registráciu ľudí, ktorí sú ochotní poskytnúť ubytovanie na súkromí.  Súčasťou 
formulára je aj prehľad iných služieb, ktoré sú ochotní dobrovoľníci poskytovať. Od 4. 3. 
2022 sa otvára kancelária 1. kontaktu v Dome služieb v spolupráci s občianskym 
združením Zelená planéta z Ukrajiny. Celá situácia je riadená pokynmi okresného 
krízového štábu. Aktívne sa do toho zapájajú aj dobrovoľníci z Klubu mladých pod 
vedením Mateja Farkalína. Od dnešného dňa, ak to schváli mestské zastupiteľstvo, bude 
zriadený transparentný účet pre tento účel; 
- rokovaní s riaditeľom Embraca, a. s., sú ochotní nám poskytnúť finančnú pomoc vo 
výške 5 až 10-tis. eur; 
- komunikácii s partnerskými mestami Alsfeld z Nemecka a L´Aigle z Francúzska, ktoré 
taktiež vyhlásili finančné zbierky; 
- kontaktovaní mailom primátora mesta Ťačiv, vyjadrili sme im solidaritu a ponúkli pomoc; 
- žiadosti náčelníka MsP, ktorý požiadal o uvoľnenie z funkcie k 1. 5. 2022, z tohto dôvodu 
bude vyhlásené výberové konanie na túto funkciu. 
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 Ing. Bečarik, primátor mesta, otvoril 24. zasadnutie mestského zastupiteľstva.  
Ospravedlnil neúčasť poslancov PhDr. Jána Volného, PhD., Mgr. Petra Bednára, Ing. 
Zuzany Záborskej, Olivera Búzu, MUDr. Aleny Pekarčíkovej, MUDr. Petra Zeleného, MPH, 
MBH a Valtera Rettera. 
 

Konštatoval, že na začiatku zasadnutia MsZ bolo prítomných 12 poslancov,  MsZ 
bolo uznášaniaschopné. 
 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny       34 
               z toho poslanci MsZ            12 
 
          
Začiatok rokovania mestského zastupiteľstva:             9.00 hod.  
Ukončenie rokovania mestského zastupiteľstva:        11.35 hod.  
 
 

 
K bodu 1 

 
Informácia o overení zápisnice z ostatného zasadnut ia 

 
 Zápisnica z ostatného zasadnutia mestského zastupiteľstva bola overená bez 
pripomienok. 
 
 

K bodu 2 
 

Určenie overovate ľov zápisnice a návrhovej komisie 
 
Ing. Bečarik: 
- navrhol za overovateľov zápisnice Ing. Jozefa Gondu a PaedDr. Dávida Demečka, PhD., 
do návrhovej komisie Mgr. Andreja Cpina, JUDr. Ing. Igora Geletku a Bc. Ing. Janku 
Brziakovú. 
- požiadal o hlasovanie za návrhovú komisiu a overovateľov zápisnice. 
Hlasovanie: 
za:  11 
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 1 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 638. 
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 K bodu 3      
 
Návrh na schválenie programu rokovania 
 
Ing. Bečarik: 
- oboznámil prítomných s programom zasadnutia MsZ. Navrhol doplniť do programu bod 
č.16 – Návrh na vyhlásenie dobrovoľnej zbierky. Opýtal sa, či má ešte niekto doplňujúce 
návrhy. Keďže sa nikto neprihlásil, požiadal návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na 
uznesenie. 
Mgr. Cpin: 
- prečítal pôvodný návrh uznesenia k bodu 3. 
Hlasovanie: 
za:  12 
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
Program bol schválený. 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 639. 
 
Mgr. Cpin: 
- prečítal pozmenený návrh uznesenia k bodu 3 – hlasovanie za doplnenie bodu 16 do 
pôvodného programu podľa predloženého návrhu. 
Hlasovanie: 
za:  12 
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
Program bol schválený. 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 640. 
 
Program: 

Otvorenie 
1. Informácia o overení zápisnice z ostatného zasadnutia 
2. Určenie overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 
3. Návrh na schválenie programu rokovania  
4. VZN č. 1/2022 o zriadení Elokovaného pracoviska, Lipová 13, Spišská Nová Ves 

ako súčasti Základnej umeleckej školy, J. Fabiniho 1, Spišská Nová Ves a o zrušení 
Elokovaného pracoviska, Z. Nejedlého 2, Spišská Nová Ves ako súčasti Základnej 
umeleckej školy, J. Fabiniho 1, Spišská Nová Ves 

5. Dodatok č. 1 k Zriaďovacej listine Základnej umeleckej školy, J. Fabiniho 1, Spišská 
Nová Ves 

6. Spoluúčasť mesta Spišská Nová Ves pri organizovaní 66. ročníka pretekov Okolo 
Slovenska 

7. VZN č. 2/2022 o určení spádových materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti 
mesta Spišská Nová Ves 

8. Poskytnutie dotácie pre Agentúru domácej ošetrovateľskej starostlivosti ADOS 
9. Dodatok č. 3 k VZN č. 1/2019 o poskytovaní sociálnych služieb v pôsobnosti mesta 

Spišská Nová Ves a o spôsobe určenia a výške úhrady za sociálne služby 
10. Návrh na vyradenie neupotrebiteľného majetku Domova dôchodcov Spišská Nová Ves 
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11. Schválenie predloženia a spolufinancovania projektu Parkovisko pri autobusovej 
stanici v Spišskej Novej Vsi 

12. Schválenie predloženia a spolufinancovania projektu Revitalizácia vnútrobloku sídliska 
Západ v Spišskej Novej Vsi 

13. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2021 
14. Správa o výsledkoch kontroly 
15. Vysporiadanie vzťahov k nehnuteľnostiam 
16. Návrh na vyhlásenie dobrovoľnej zbierky 
17. Interpelácie 

Záver 
 
 

K bodu 4 
 

VZN č. 1/2022 o zriadení Elokovaného pracoviska, Lipová 13, Spišská Nová Ves ako 
súčasti Základnej umeleckej školy, J. Fabiniho 1, Spiš ská Nová Ves a o zrušení 
Elokovaného pracoviska, Z. Nejedlého 2, Spišská Nov á Ves ako sú časti Základnej 
umeleckej školy, J. Fabiniho 1, Spišská Nová Ves 
Predložil: Ing. Pavol Be čarik, primátor mesta 
 
Ing. Bečarik: 
- uviedol bod 4 a požiadal Ing. Mrnkovú, vedúcu oddelenia školstva, o uvedenie materiálu. 
Ing. Mrnková: 
- podala informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu,  
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, požiadal návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na 
uznesenie.  
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh uznesenia k bodu 4. 
Hlasovanie: 
za:  12 
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 641. 
 
 

K bodu 5 
 

Dodatok č. 1 k Zriaďovacej listine Základnej umeleckej školy, J. Fabini ho 1, Spišská 
Nová Ves  
Predložil: Ing. Pavol Be čarik, primátor mesta 
 
Ing. Bečarik: 
- uviedol bod 5 a podal informáciu o obsahu materiálu, 
- otvoril diskusiu, 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, požiadal návrhovú komisiu, aby predniesla návrh  
na uznesenie.  
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Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh uznesenia k bodu 5. 
Hlasovanie: 
za:  12   
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 642. 

 
 

K bodu 6 
 

Spoluú časť mesta Spišská Nová Ves pri organizovaní 66. ro čníka pretekov Okolo 
Slovenska 
Predložil: Ing. Be čarik, primátor mesta 
 

Ing. Bečarik: 
- uviedol bod 6 a požiadal Ing. Mrnkovú, vedúcu oddelenia školstva, o uvedenie materiálu. 
Ing. Mrnková: 
- podala informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu. 
Mgr. Cpin: 
- poukázal na to, že mesto chce vyčleniť finančné prostriedky na výdavky najviac vo výške 
20-tis. eur. Verí, že čiastka nebude prekročená a že sa nájdu aj sponzori. V tejto súvislosti 
poukázal na dopravnú situáciu v meste, keď nedávno mestom prechádzala jedna etapa 
cyklistických pretekov. Vznikol informačný chaos, vznikali kolóny, ľudia neboli na to 
pripravení. Aby sa predišlo takýmto situáciám, je potrebné lepšie a včas komunikovať.                  
Ing. Bečarik:  
- doplnil informáciu. Komunikácia ohľadom pretekov začala prebiehať ešte v minulom 
ročníku, kedy sme dostali ponuku byť štartovým aj cieľovým mestom. Predstava 
organizátora bola taká, že samosprávy, ktoré boli oslovené do tejto chvíle, sa rôznym 
plnením, nielen finančným, podieľali na organizácii pretekov vo výške 50-tis. eur, ak bol 
v meste štart aj cieľ. Vzhľadom na súčasnú situáciu sme sa rozhodli prispieť čiastkou 
maximálne do výšky 20-tis. eur. Informoval, že rokuje s ľuďmi, ktorí by nám mohli v tomto 
pomôcť a taktiež rokuje s predsedom VÚC. Verí, že nám čiastočne pomôžu.  
- nakoľko neboli ďalšie pripomienky, požiadal návrhovú komisiu, aby predniesla návrh  
na uznesenie.  
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh uznesenia k bodu 6. 
Hlasovanie: 
za:  12    
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 643. 
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K bodu 7 
 

VZN č. 2/2022 o určení spádových materských škôl v zria ďovate ľskej pôsobnosti 
mesta Spišská Nová Ves 
Predložil: Ing. Pavol Be čarik, primátor mesta 
 

Ing. Bečarik: 
- uviedol bod 7 a požiadal JUDr. Romaňákovú, riaditeľku Správy školských zariadení, o 
uvedenie materiálu. 
JUDr. Romaňáková: 
- podala informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu, 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, požiadal návrhovú komisiu, aby predniesla návrh  
na uznesenie.  
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh uznesenia k bodu 7. 
Hlasovanie: 
za:  12 
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 644. 

 
 

K bodu 8 
 

Poskytnutie dotácie pre Agentúru domácej ošetrovate ľskej starostlivosti ADOS 
Predložil: Ing. Be čarik, primátor mesta 
 

Ing. Bečarik: 
- uviedol bod 8 a požiadal Ing. Jančurovú, vedúcu oddelenia soc. vecí, o uvedenie 
materiálu. 
Ing. Jančurová: 
- podala informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- poznamenal, že agentúra robí neskutočne ťažkú a záslužnú robotu, za čo im poďakoval, 
- otvoril diskusiu, 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, požiadal návrhovú komisiu, aby predniesla návrh  
na uznesenie.  
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh uznesenia k bodu 8. 
Hlasovanie: 
za:  12    
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 645. 
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K bodu 9 

 
Dodatok č. 3 k VZN č. 1/2019 o poskytovaní sociálnych služieb v pôsobno sti mesta 
Spišská Nová Ves a o spôsobe ur čenia a výške úhrady za sociálne služby 
Predložil: Ing. Pavol Be čarik, primátor mesta 
 
Ing. Bečarik: 
- uviedol bod 9 a požiadal Ing. Jančurovú, vedúcu oddelenia soc. vecí, o uvedenie 
materiálu. 
Ing. Jančurová: 
- podala informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu, 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, požiadal návrhovú komisiu, aby predniesla návrh   
na uznesenie.     
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh uznesenia k bodu 9.  
Hlasovanie: 
za:  12 
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 646. 
 
 

K bodu 10 
 

Návrh na vyradenie neupotrebite ľného majetku Domova dôchodcov Spišská Nová 
Ves 
Predložil: Ing. Pavol Be čarik, primátor mesta 
 
Ing. Bečarik: 
- uviedol bod 10 a a požiadal Ing. Jančurovú, vedúcu oddelenia soc. vecí, o uvedenie 
materiálu. 
Ing. Jančurová: 
- podala informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu, 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, požiadal návrhovú komisiu, aby predniesla návrh   
na uznesenie.     
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh uznesenia k bodu 10.  
Hlasovanie: 
za:  12    
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 647. 
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K bodu 11 
 

Schválenie predloženia a spolufinancovania projektu  Parkovisko pri autobusovej 
stanici v Spišskej Novej Vsi 
Predložil: Ing. Pavol Be čarik, primátor mesta 
 
Ing. Bečarik: 
- uviedol bod 11 a podal informáciu o obsahu materiálu, 
- otvoril diskusiu. 
Ing. Pastiran: 
- vyjadril názor aj za firmu Eurobus, a. s., ako užívateľa tohto priestoru. Poznamenal, že 
autobusová stanica (AS) bola postavená v 90-tych rokoch minulého storočia a užíva sa 
pre účely prímestskej autobusovej dopravy a mestskej hromadnej dopravy. Po takmer 
štyridsaťročnom užívaní je v stave, ktorý  si vyžaduje rekonštrukciu. V roku 2015 bola 
dopravcom vypracovaná štúdia obnovy AS, jej budovy a nástupíšť. Štúdia bola prvým 
krokom k vypracovaniu PD na rekonštrukciu AS. Poznamenal, že už v tomto období sa 
mesto mohlo uchádzať o finančné prostriedky na rekonštrukciu AS z operačného 
programu IROP. Vedenie mesta oznámilo dopravcovi, že nebude túto investíciu 
realizovať. Po roku 2018 došlo k posunu v procese prípravy PD, ktorá bola mestom 
vypracovaná a stavebným úradom povolená. Následne došlo z dôvodu príchodu 
obchodného reťazca OBI k dopracovaniu PD na výstavbu parkoviska pre osobné autá, 
ktorá je dnes predmetom predkladaného materiálu. Predkladaný materiál chápe ako 
možnosť získania dotačných zdrojov do majetku mesta. V posledných rokoch sa za 
účelom zníženia emisií dostáva do popredia preferencia verejnej dopravy a ekologizácia 
jej prevádzky. Mesto v tejto súvislosti oslovilo MH SR so záujmom zapojiť sa do pilotného 
projektu prevádzky vodíkových autobusov na území mesta. V takomto prípade bude 
potrebné vybudovať na alternatívny pohon čerpaciu stanicu (vodíkový, alebo plynový 
CNG). Tu vidí súvislosť s predkladaným materiálom. Priestor pre výstavbu parkoviska pre 
osobné autá by mohol slúžiť pre výstavbu  verejnej čerpacej stanice na ekologický pohon. 
Vyslovil názor, že výstavba parkoviska pre osobné autá je pri stanovení priorít tým 
posledným, čo stanica potrebuje. O súčasnom stave na AS svedčí aj email českého 
dopravcu z Plzne, ktorý nám napísal, že v ČSSR už niet stanice v horšom stave, ako je v 
Spišskej Novej Vsi. Autobusová stanica je vizitkou všetkých nás,  ale aj tých, ktorí  tu boli 
pred nami. Je presvedčený, že mesto si zaslúži stanicu na úrovni 21. storočia. V závere 
poznamenal, že za posledných 14 rokov mesto získalo z prenájmu AS 380-tis. eur.   
Ing. Gonda: 
- poznamenal, že tento príspevok nie je polemikou k príspevku pána poslanca Pastirana. 
Uviedol, že aj na základe prístupu tohto poslaneckého zboru a vedenia MsÚ, sme sa 
dopracovali k tomu, že máme spracovanú profesionálnu dokumentáciu na rekonštrukciu 
výpravnej budovy na autobusovom nástupišti a aj na rekonštrukciu jednej časti 
spevnených plôch. Týka sa to nového parkoviska, ale aj nástupíšť a výstupíšť, ktoré 
existujú v tomto území. Rovnocenne sa pripravovala jedna aj druhá časť. Na obidve časti 
je spracovaná projektová dokumentácia a je vydané stavebné povolenie. Všetko to 
smerovalo k tomu, že ak bude možné čerpať externé zdroje, bude sa to riešiť cez nich. 
Ako prvé sa ukázali externé zdroje na tú časť, predmetom ktorej je spolufinancovanie 
uvedené v predloženom materiáli. Uviedol, že aj my cítime potrebu zlepšenia kvality 
cestovania a že je potrebné zainvestovať do výpravnej budovy. Z tohto zdroja nie je 
možné požiadať o NFP na jej rekonštrukciu. Je predpoklad, že napriek výdavkom mesta 
nepôjde o použitie vlastných prostriedkov. Stále nemáme istotu, či bude projekt úspešný. 
Požiadal poslancov o podporu projektu s tým, že stále máme možnosť v rámci 
poslaneckého zboru a vedenia mesta od NFP odstúpiť, aj keď je projekt už schválený. 
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Mgr. Cehlár: 
- poznamenal, že nezávisle na tom, či projekt bude schválený alebo nie, bolo by dobré 
zrealizovať na nástupištiach nejaké opravy, nové nátery, opravy chodníkov, aby aspoň 
trochu to prispelo k väčšiemu komfortu. 
Ing. Pastiran: 
- vysvetlil, aby to nebolo chápané tak, že jeho vystúpenie je namierené proti realizácii 
tohto projektu. Upozornil len na stav autobusovej stanice, aby sme ju dostali na úroveň 
dnešnej doby. 
Ing. Paveleková: 
- doplnila informáciu, že v čase, keď do prvej výzvy na podporu verejnej osobnej dopravy 
ostatné mestá podávali projekty, v rámci KSK nám bolo povedané, že celková lokácia 
peňazí bude využívaná na nákup autobusov. To bol dôvod, prečo sme sa nehlásili do tejto 
výzvy.  
Ing. Bečarik: 
- poznamenal, že fungujeme spolu už 3 roky, vieme o veciach, ktoré nás trápia, každý má 
nejakú svoju prioritu. Vieme, ako ťažko sa tvorí rozpočet. Zaslúžili by sme si napríklad 
nový dom smútku, opraviť starý dom smútku, parkovacie domy na sídliskách, záchytné 
parkoviská, chodníky v meste, športoviská. Je veľa takých vecí, ktoré sa nedostali k tomu, 
aby sme ich vyriešili. Myslí si, že sme nastavili investičný zámer veľmi progresívne 
a ideme do všetkého, čo môžeme, aj za cenu úverov. Je potrebné zvážiť, či uberieme 
z niečoho alebo zoberieme úver, ak si myslíme, že je to potrebné ešte tento rok vyriešiť. 
Sú to kapitálové výdavky a ak to takto prehodnotíme, môžeme sa tomu venovať 
v najbližšom čase. 
- nakoľko neboli ďalšie pripomienky, požiadal návrhovú komisiu, aby predniesla návrh   
na uznesenie.     
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh uznesenia k bodu 11.  
Hlasovanie: 
za:  12    
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 648. 
 
 

K bodu 12 
 

Schválenie predloženia a spolufinancovania projektu  Revitalizácia vnútrobloku 
sídliska Západ v Spišskej Novej Vsi 
Predložil: Ing. Pavol Be čarik, primátor mesta 
 
Ing. Bečarik: 
- uviedol bod 12 a požiadal Ing. Pavelekovú, vedúcu referátu rozvoja mesta, o uvedenie 
materiálu. 
Ing. Paveleková: 
- podala informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu. 
 
 



10

A. Akram: 
- poznamenal, že podporí tento návrh, nakoľko nám prinesie jeden obrovský a významný 
krok bližšie k realizácii zámeru, ktorý je už dlhšie prioritnou požiadavkou pre sídlisko 
Západ. Podobný projekt je už schválený pre sídlisko Východ, verí že aj tento projekt 
uspeje. Myslí si, že budeme radi, ak mesto využije ďalšie príležitosti a výzvy, aby sme 
získali externé zdroje na obdobné projekty aj v iných lokalitách a dúfa, že mesto na to 
bude projektovo pripravené. 
Mgr. Cehlár: 
- poznamenal, že od začiatku tohto volebného obdobia sa spolu s poslancom A. Akramom 
snažia, aby sídlisko Západ bolo zapojené do týchto výziev, aby bol vytvorený takýto 
projekt. Verí, že bude úspešný. Poďakoval všetkým, ktorí boli do tohto projektu zapojení. 
Ing. Bečarik: 
- nakoľko neboli ďalšie pripomienky, požiadal návrhovú komisiu, aby predniesla návrh   
na uznesenie.     
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh uznesenia k bodu 12.  
Hlasovanie: 
za:  12    
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 649. 
 
 

K bodu 13 
 

Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2021 
Predložil: Ing. Ing. Peter Biskup, hlavný kontrolór  
 
Ing. Bečarik: 
- uviedol bod 13 a požiadal Ing. Biskupa, hlavného kontrolóra, o uvedenie materiálu. 
Ing. Biskup: 
- podal informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu, 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, požiadal návrhovú komisiu, aby predniesla návrh  
na uznesenie.  
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh uznesenia k bodu 13. 
Hlasovanie: 
za:  10    
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 1 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 650. 
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K bodu 14 
 

Správa o výsledkoch kontroly 
Predložil: Ing. Ing. Peter Biskup, hlavný kontrolór  
 
Ing. Bečarik: 
- uviedol bod 14 a požiadal Ing. Biskupa, hlavného kontrolóra, o uvedenie materiálu. 
Ing. Biskup: 
- podal informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu. 
Ing. Bečarik: 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, požiadal návrhovú komisiu, aby predniesla návrh  
na uznesenie.  
Mgr. Cpin: 
- prečítal návrh uznesenia k bodu 14. 
Hlasovanie: 
za:  12    
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 651. 
 
Ing. Bečarik: 
- vyhlásil prestávku: 10.13 – 10.30 
 

K bodu 15 
 

Vysporiadanie vz ťahov k nehnute ľnostiam 
Predložil: Ing. Pavol Be čarik, primátor mesta 
 
Ing. Bečarik: 
- požiadal Ing. Andráša, vedúceho OSM, aby uviedol materiál v skrátenej forme. 
 
Bod 15/1 
Ing. Andráš: 
- podal informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu,  
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, udelil slovo návrhovej komisii. 
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh na uznesenie k bodu 15/1 – schválenie uznesenia uvedeného 
v predloženom návrhu. 
Hlasovanie: 
za:  12 
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 652. 
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Bod 15/2 
Ing. Andráš: 
- podal informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu,  
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, udelil slovo návrhovej komisii. 
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh na uznesenie k bodu 15/2 – schválenie uznesenia uvedeného 
v predloženom návrhu. 
Hlasovanie: 
za:  12 
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 653. 
 
Bod 15/3 
Ing. Andráš: 
- podal informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu, 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, udelil slovo návrhovej komisii. 
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh na uznesenie k bodu 15/3 – schválenie uznesenia uvedeného 
v predloženom návrhu. 
Hlasovanie: 
za:  12     
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 654. 
 
Bod 15/4 
Ing. Andráš: 
- podal informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu, 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, udelil slovo návrhovej komisii. 
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh na uznesenie k bodu 15/4 - schválenie uznesenia uvedeného 
v predloženom návrhu. 
Hlasovanie: 
za:  12    
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 655. 
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Bod 15/5 
Ing. Andráš: 
- podal informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu, 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, udelil slovo návrhovej komisii. 
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh na uznesenie k bodu 15/5 – schválenie uznesenia uvedeného 
v predloženom návrhu. 
Hlasovanie: 
za:  12     
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 656. 
 
Bod 15/6 
Ing. Andráš: 
- podal informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu, 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, udelil slovo návrhovej komisii. 
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh na uznesenie k bodu 15/6 – schválenie uznesenia uvedeného 
v predloženom návrhu. 
Hlasovanie: 
za:  12    
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 657. 
 
Bod 15/7 
Ing. Andráš: 
- podal informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu, 
- nakoľko neboli žiadane pripomienky, udelil slovo návrhovej komisii. 
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh na uznesenie k bodu 15/7 – schválenie uznesenia uvedeného 
v predloženom návrhu. 
Hlasovanie: 
za:  12     
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 658. 
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Bod 15/8 
Ing. Andráš: 
- podal informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu, 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, udelil slovo návrhovej komisii. 
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh na uznesenie k bodu 15/8 – schválenie uznesenia uvedeného 
v predloženom návrhu. 
Hlasovanie: 
za:  12     
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 659. 
 
Bod 15/9/1 
Ing. Andráš: 
- podal informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu, 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, udelil slovo návrhovej komisii. 
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh na uznesenie k bodu 15/9/1 – schválenie uznesenia uvedeného 
v predloženom návrhu.   
Hlasovanie: 
za:  11    
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 1 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 660. 
 
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh na uznesenie k bodu 15/9/2 – schválenie uznesenia uvedeného 
v predloženom návrhu.   
Hlasovanie: 
za:  11    
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 1 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 661. 
 
Bod 15/10 
Ing. Andráš: 
- podal informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu. 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, udelil slovo návrhovej komisii. 
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Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh na uznesenie k bodu 15/10 - schválenie uznesenia uvedeného 
v predloženom návrhu. 
Hlasovanie: 
za:  10    
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 2 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 662. 
 
Bod 15/11 
Ing. Andráš: 
- podal informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu, 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, udelil slovo návrhovej komisii. 
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh na uznesenie k bodu 15/11 – schválenie uznesenia uvedeného 
v predloženom návrhu. 
Hlasovanie: 
za:  12     
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 663. 
 
Bod 15/12 
Ing. Andráš: 
- podal informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu, 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, udelil slovo návrhovej komisii. 
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh na uznesenie k bodu 15/12 – schválenie uznesenia uvedeného 
v predloženom návrhu. 
Hlasovanie: 
za:  12    
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 664. 
 
Bod 15/13 
Ing. Andráš: 
- podal informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu. 
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RNDr. Ruttkay: 
- poukázal na to, že tento materiál  už bol prerokovaný v mestskom zastupiteľstve a že 
teraz je znova predložený v nezmenenej podobe. Navrhol ústretový krok k odpredaju 
v tom zmysle, že cena, ktorá je vyhotovená súdnym znalcom, by bola zo strany mestského 
zastupiteľstva ponúknutá v dvojnásobnej hodnote, t. j., cena predmetného pozemku by 
bola 9 420,84 € a je na žiadateľovi, či pozemok kúpi za takúto cenu. 
Ing. Bečarik: 
- nakoľko neboli ďalšie pripomienky, udelil slovo návrhovej komisii. 
Mgr. Cpin: 
- predniesol pozmeňujúci návrh pána poslanca Ruttkaya k bodu 26/13 - v bode 2. 
uznesenia navrhol kúpnu cenu 9 420,84 €. 
Hlasovanie: 
za:  12    
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 665. 
 
Bod 15/14/1 
Ing. Andráš: 
- podal informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu, 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, udelil slovo návrhovej komisii. 
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh na uznesenie k bodu 15/14/1 – schválenie uznesenia uvedeného 
v predloženom návrhu. 
Hlasovanie: 
za:  12     
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 666. 
 
Bod 15/14/2 
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh na uznesenie k bodu 15/14/2 – schválenie uznesenia uvedeného 
v predloženom návrhu. 
Hlasovanie: 
za:  12    
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 667. 
 
Bod 15/15 
Ing. Andráš: 
- podal informáciu o obsahu materiálu. 
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Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu, 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, udelil slovo návrhovej komisii. 
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh na uznesenie k bodu 15/15 – schválenie uznesenia uvedeného 
v predloženom návrhu. 
Hlasovanie: 
za:  12    
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 668. 
 
Bod 15/16 
Ing. Andráš: 
- podal informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu, 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, udelil slovo návrhovej komisii. 
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh na uznesenie k bodu 15/16 – schválenie uznesenia uvedeného 
v predloženom návrhu. 
Hlasovanie: 
za:  12    
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 669. 
 
Bod 15/17 
Ing. Andráš: 
- podal informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu, 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, udelil slovo návrhovej komisii. 
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh na uznesenie k bodu 15/17 – schválenie uznesenia uvedeného 
v predloženom návrhu. 
Hlasovanie: 
za:  12     
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 670. 
 
Bod 15/18 
Ing. Andráš: 
- podal informáciu o obsahu materiálu. 
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Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu. 
Ing. Bečarik: 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, udelil slovo návrhovej komisii. 
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh na uznesenie k bodu 15/18 – schválenie uznesenia uvedeného 
v predloženom návrhu. 
Hlasovanie: 
za:  12    
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 671. 
 
Bod 15/19 
Ing. Andráš: 
- podal informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu, 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, udelil slovo návrhovej komisii. 
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh na uznesenie k bodu 15/19 – schválenie uznesenia uvedeného 
v predloženom návrhu. 
Hlasovanie: 
za:  12    
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 672. 
 
Bod 15/20 
Ing. Andráš: 
- podal informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu, 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, udelil slovo návrhovej komisii. 
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh na uznesenie k bodu 15/20 – schválenie uznesenia uvedeného 
v predloženom návrhu. 
Hlasovanie: 
za:  12   
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 673. 
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K bodu 16 
 

Návrh na vyhlásenie dobrovo ľnej zbierky 
Predložil: Ing. Pavol Be čarik, primátor mesta 
 
Ing. Bečarik: 
- uviedol bod 16 a požiadal JUDr. Dulákovú, vedúcu právneho oddelenia, o uvedenie 
materiálu. 
JUDr. Duláková: 
- podala informáciu o obsahu materiálu. 
Ing. Bečarik: 
- otvoril diskusiu, 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, požiadal návrhovú komisiu, aby predniesla návrh  
na uznesenie.  
Mgr. Cpin: 
- predniesol návrh uznesenia k bodu 16. 
Hlasovanie: 
za:  12    
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupite ľstvo prijalo uznesenie č. 674. 
 
 

K bodu 17 
 

Interpelácie 
 
Ing. Bečarik: 
- poznamenal, že o slovo sa prihlásil p. Perun. Opýtal sa poslancov, či je všeobecný 
súhlas s jeho vystúpením, s čím poslanci súhlasili. 
- udelil slovo p. Perunovi. 
p. Perun: 
- vyjadril nespokojnosť s rozhodnutím MsZ v súvislosti s opredajom pozemku na sídl. Mier, 
Jilemnického ul., pre výstavbu jeho garážového boxu; 
- požiadal o prehodnotenie tohto stanoviska a o stretnutie s pánom primátorom 
a predsedom Spoločného poslaneckého klubu. 
Ing. Bečarik: 
- prisľúbil p. Perunovi stretnutie. 
MUDr. Fulková: 
- informovala, že záujem o očkovanie v poslednej dobe rapídne klesá, z toho dôvodu, po 
dohode s odborom zdravotníctva KSK, sa rozhodli ukončiť očkovanie v Madarase od 1. 3. 
2022. Očkovanie bude pokračovať vo vakcinačnom centre na Markušovskej ceste 2-krát 
do mesiaca každú druhú  sobotu. Najbližšie termíny sú: 12. 3. 2022 a 26. 3. 2022. Do 
pozornosti uviedla, že v Košiciach od 9. 3. 2022 sa začína očkovať novou vakcínou 
Novavax. 
- informovala, že poslanci KSK 28. 2. 2022 na zastupiteľstve schválili memorandum medzi 
KSK a spoločnosťou Svet zdravia. Ide o to, že Svet zdravia sa uchádza o finančné 
prostriedky z plánu obnovy a chce rozšíriť a dobudovať nový pavilón a nemocnici 
v Spišskej Novej Vsi. Poslanci tento zámer schválili. 
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- v súvislosti s výstavbou Centra integrovanej zdravotnej starostivosti na sídl. Západ 
poďakovala vedeniu mesta v mene lekárov, ktorým mesto zabezpečilo náhradné priestory 
za rovnakú nájomnú cenu. 
PaedDr. Demečko, PhD.: 
- opýtal sa pani poslankyne Fulkovej, či vakcinačné centrum bude zriadené opäť 
v telocvični Hotelovej akadémie. Poznamenal, že bolo by lepšie ho ponechať v Madarase, 
aby telocvičňa bola uvoľnená  pre potreby školy a športové kluby. Navrhol, aby sa k tomu 
stretli a prehodnotili to. 
A. Akram: 
- poznamenal, že približne pred rokom na pôde mestského zastupiteľstva poukázal na zlú 
bezpečnostnú situáciu s mládežou po celom meste, ale obzvlášť na sídlisku Západ, najmä 
v lokalite nádvoria Centra voľného času a garáží za bytovým družstvom. 
Vtedy bolo povedané, že legislatívne obmedzenia kompetencií mestskej polície im 
neumožňujú adekvátne zasahovať do problému a v podstate sa odvtedy nič nezmenilo. 
Zdôraznil, že ide o konkrétne skupinky a nechce tým povedať, že je to všeobecne typ 
správania v populácii teenagerov. Poukázal na to, že mesto má eminentný záujem 
poskytovať služby aj pre mládežníkov v rámci pôsobnosti Centra voľného času a Klubu 
mládeže, ktoré kvalitne a dôstojne zabezpečujú rôzne činnosti za účelom naplnenia 
voľného času aj teenagerskej vekovej skupiny. Napriek tejto snahe stále ostáva tvrdé jadro 
jedincov, ktorí trávia svoj čas deštruktívne s obťažujúcim dopadom na komunitu.   
Opýtal sa, čo chce mesto v tejto veci podniknúť, či má v pláne riešiť situáciu v spolupráci 
so štátnou políciou, ktorá má širšie kompetencie? Podotkol, že mestská polícia nás stojí 
cca milión eur ročne a opýtal sa, s úctou, načo nám je, keď nevie zabezpečiť takú 
elementárnu vec ako bezpečnosť na sídliskách a iných častiach mesta. Na pokutovanie 
vodičov a monitorovanie kamerami by nám stačilo zopár pracovníkov, alebo aj externá 
firma a neboli by sme prvou samosprávou, ktorá zrušila svoju políciu. Alebo je v pláne 
zefektívniť fungovanie mestskej polície, aby sa vedela vysporiadať so záležitosťami 21.  
storočia? Poznamenal, že v mestskej polícii sú aj pracovníci. ktorí by chceli vykonávať 
svoju funkciu na inej úrovni, ale treba im na to vytvoriť adekvátne podmienky, systém 
a hlavne líderstvo. 
- odovzdal písomnú interpeláciu. 
Ing. Pastiran: 
- opýtal sa, či sú nejaké nové informácie v súvislosti s organizovaním ME U18 v hokeji. 
Ing. Bečarik: 
- odpovedal na interpeláciu pána poslanca Akrama. Uviedol, že rád sa stretne 
s poslancami, aby si povedali, akým spôsobom navrhujú riešiť bezpečnostnú situáciu na 
sídlisku Západ. Myslí si, že je to potrebné riešiť komplexne, v prvom rade rodina, potom 
škola, spoločnosť, mesto, mestská polícia tento problém nevyrieši. Je to v kontexte aj so 
štátnou políciou, prokuratúrou, v preventívnej činnosti by mal hrať dôležitú úlohu štát. 
- odpovedal na otázku pána poslanca Pastirana. Poznamenal, že pred 2,5 rokom sme 
veľmi aktívne pristúpili k riešeniu a ponúkli sme organizáciu ME U18. Bol nám daný 
prísľub, mali sme všetko pripravené, dostali sme podporu 150-tis. eur zo SZĽH, kúpila sa 
nová rolba, 25-tis. eur sme dostali na korčuliarsky program pod vedením odborníkov 
v rámci prípravky. Následne sme investovali do opravy nemalé finančné prostriedky, aby 
sme mohli  uskutočniť ME U18. Z nepochopiteľných dôvodov pred mesiacom nás navštívil 
prezident SZĽH p. Šatan a vyjadril pochybnosti, že sú snahy a tlaky z úrovne jeho kolegov, 
aby sa ME U18 presunuli do Piešťan alebo Bratislavy. Primátor mesta vydal k tomu 
tlačovú správu, v ktorej sa ohradzujeme, že nevidíme dôvod, prečo by sa nemali ME U18 
konať v Spišskej Novej Vsi, že sme pripravení a z našej strany sa nič nezmenilo. Hlavným 
dôvodom tejto zmeny, ako uviedol SZĽH, bola záloha v hoteli Metropol, ktorá im nebola 
vrátená. Čakáme, ako to nakoniec dopadne. 
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Záver 
 
 Primátor mesta ukončil 24. zasadnutie mestského zastupiteľstva, poďakoval 
prítomným za účasť a aktívny prístup a pozval na obed do hotela Metropol. 
 
 
 
 
             Ing. Pavol Be čarik, v. r.                                                Ing. Jozef Naš čák, v. r. 
                   primátor mesta                       prednosta MsÚ 
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